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1. Årsmötet anses behörigen utlyst.
2. Peter Viberg valdes som ordförande för mötet.
3. Nina Nordh valdes som sekreterare för mötet.
4. Maria Lööf och Cristian Abrahamsson valdes till justeringsmän för protokollet.
5. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2012 gicks igenom.
6. Revisionsberättelsen gicks igenom och ansvarsfrihet för styrelsen beviljades.
7. Stefan Viberg valdes till ordförande för föreningen för 1 år. Till vice ordförande valdes Cristian 
Abrahamsson för 1 år.
8. Sekreterare väljs inom styrelsen.
9. Nan Kjellberg valdes som kassör på 2 år.
10. Val av övriga styrelsemedlemmar:

Ledamöter på 2 år:
Marie Brandt nyval
Göran Frank omval
Nina Nordh omval
Peter Viberg omval

Ledamot på 1 år:
Mona Björk nyval
Johan Hatje nyval

Följande ledamöter kvarstår 1 år: 
Fredrik Sandberg
Anna Woxner

Ersättare på 1 år:
Tord Andersson omval
Christina Lefévre omval
Christian Lefévre omval
Karin Månsson omval
Brita Nylinder omval
Anna Mörstam nyval

11. PO Lind omvaldes som revisor för föreningen och Maria Lööf valdes till revisorsuppleant.
12. Maria Lööf, Åke Jönsson och Åsa Abrahamsson (sammankallande) valdes till 
valberedningen.
13. Kassör (Nan Kjellberg) och ordförande (Stefan Viberg) har rätt att var för sig teckna 
föreningens konto.



14. Diskussion om Stehagsdagen 2013: inbjudan till planeringsmöte 25 mars 2013.
15. Diskussion om vandrings och cykelled till Ringsjön: Ser positivt ut fortfarande, allt inte färdigt 
ännu men troligen upphandling i vår och genomförande i höst.
16. Diskussion kring visioner för Stehag: Fokus på vandrings och cykelleder? Tas upp i 
styrelsen.
17. Diskussion kring motionsspåren, träningsredskapen, trappa upp på Gyaberget och övrigt om 
skogen kring Stehag: Vi behöver marknadsföra fixardagen. Gemensam korvgrilling? Städdag? 
Utlovats upprustning av röda slingan i år, och förhoppningsvis även träningsredskapen. 
Diskuteras vidare i styrelsen och arbetsgrupper.
18. Diskussion om upprustning av grönområden, gemensam anslagstavla m.m.: Möte 26 mars 
på Stadshuset om gemensam anslagstavla  Marie, Nina och Johan deltar.
19. Diskussion om fixar/städdag under våren: se ovan.
20. Diskussion om Hasslebrovägen som lokalgata, samt andra trafikfrågor i Stehag: Har fått svar 
från kommunen om att de tittar vidare på frågan. Arbetsgruppen boka möte med gatuchef etc. 
Frågan diskuteras vidare i styrelsen.
21. Övriga frågor, diskussion om föreningens verksamhet m.m.: 
 Fortsätta diskussionerna med kommunen om boulebanan vid Solhemsvägen  jämför broschyr 
från Eslövs kommun där man visar på verksamhet för äldre/utegym etc. Häcken togs aldrig ner 
som utlovat vid den gamla lekplatsen. Föreningen behöver kontakta Matilda Svensson igen om 
det.
 Skylten vid Gya behöver flyttas när infarten blockerats av det nya dagiset. Varför tillfrågades inte 
föreningen innan man byggde ut dagiset med baracker, högg ner träd vid Bygdegården m.m.? 
Frågan diskuteras vidare i styrelsen och med kommunen.
 Byalagsrådsmöte med kommunledningen 21 mars. Viktigt att vi är med  kan någon gå?
 Möte i Stehag med ebo 24 april. Tre har anmält intresse så här långt. Kan vi få med 
representanter från PRO i Stehag på mötet. Deltagare från PRO som var med på årsmötet tar 
kontakt.
 Det behövs någon som håller i det gemensamma midsommarfirandet i byn tillsammans med 
FK Tor. Behöver börja planeras så snart som möjligt.

Nina Nordh Maria Lööf Cristian Abrahamsson
Sekreterare Justeringsman Justeringsman


